

Attn To: 中国科学院分子植物科学卓越创新中心

Your Ref.: The Solarus II System Model 955

Quot. Number:SH-SVQ-005A-07102023

Date: 2023/7/10

Prices to be understood: CNY

Effective for Three(3) month(s)from date

With reference to your request and to meet your measurement needs, we are pleased to submit the following:

NO.	SALESCODE	Product Description	Qty	Price
A)The Solarus II System			1 SET	
		Solarus II System (Oxygen, Hydrogen, Argon)等离子清洗机 (氩/氧/氢)		
1	955.A	Enables removal of hydrocarbon contamination on TEM and SEM samples. Includes three gas supply hoses (oxygen,hydrogen, and argon), a mass flow controller, plus two TEM blanking plugs. Capabilities and performance specifications are available at	x1	\$143,504
2	950.08380	Adapter, JEOL J5 (适用于JEOL电镜样品杆适配器) For use with JEOL 1210, 1400, 2010, 2100, 3010, F200, and ARM200F	x1	\$3,623
3	950.19061	Adapter, Hitachi H1 (适用于HITACHI电镜样品杆适配器) For use with Hitachi 500, 600, 700, 800, 7000, 7100, 8000, 8001.	x1	\$3,623
4	955.10040	Specimen Table with Mesh 碳膜清洗样品台	x1	\$4,033
5	955.T	Solarus II Installation Includes installation and basic product training performed at the time of install.	x1	已包含
			Ex-work	\$154,783
			Special discount	

Final CIP 中国科学院分子植物科学卓越创新中心 CNY748,000

总价为人民币免税价格, 包含外贸代理费以及清关杂费, 国内提供氢气、氧气发生器各一台, 赠送一年免人工费。

Remarks:

1. Vendor: Gatan Inc.

5794 W. Las Positas Blvd. Pleasanton, CA 94588, USA

Tel: +1- 925 463 0200 Fax: +1- 925 463 0204

The Sellers: EAST CAPITAL TRADING COMPANY LIMITED

Flat /RM C3, 3/F, BLK C, East Sun Industrial Centre, 16 Shing Yip Street, Kwun Tong, KL, Hong Kong

TEL: +852-3175 8016 FAX: +852-3175 8016

2. Time of Shipment: Within 5 months receipt of Order

装运时间: 收到订单后 5个月内

3. Port of Loading: USA Airport

装船港口: 美国机场

4. Port of Distination:Shanghai Airport , CHINA

目的港口:上海机场

5. Insurance: To be covered by the Sellers for 110% of the Contract Value Against All Risks

保险: 由卖方按合同金额的110%投保一切险

6. Payment Term: 100% irrevocable and non-transferable L/C

L/C: Prior to 60 days of shipment ,open 100% irrevocable and non-transferable L/C,90% against shipping documents, 10% against acceptance certificate signed by end user.

付款条件: 100% 不可撤销及不可转让信用证

L/C: 出货前60天开立100% 不可撤销及不可转让信用证, 其中90% 装运即付, 最终用户验收后即付尾款10%

7. Warranty: One (1) year after acceptance by user or 15 months after shipping whichever arrives first . Within the warranty the all service and parts used are free of charge.We will respond in 24 hours, arrive at customer in 5 working days.

保修期:1年。保修期自验收签字之日起计算或到货后15个月内, 以先到者为准。保修期内的维修, 零部件, 交通, 食宿等均为免费。本公司保证接到报修通知后, 24小时内响应, 5个工作日内到达现场。

8. Price Term: Prices are quoted CIP China, and are in United States Dollars. Quoted prices do not include sales and/or use tax where applicable. Prices are including installation, training, and One (1) year warranty. Prices are firm for Three (3) months and then subject to change without notice.

报价方式: 以上报价为中国空运到岸价, 用美元支付; 该报价不含可能的税金, 该报价包含安装、现场培训和壹年保修。报价留 3 个月有效, 超过 3 个月自动作废。





南京覃思科技有限公司
Nanjing Tansi Technology Co.,Ltd
 中国南京市中山北路281号新城市虹桥中心2-728B

SELLER: 谭进潮
TEL: +86-25-85432178,85432278
FAX: +86-25-83353938
EMAIL: sales@tansi.com.cn
WEB SITE: www.tansi.com.cn

Rm 728B,Bldg 2,Hongqiao Center,New Town
 Plaza,281# Zhongshan North Rd, Nanjing P.R. China

OFFER SHEET

TO:	中国科学院分子植物科学卓越创新中心	Quotation Number:	P2023070401US
Attn:	张志平 老师	Dated:	2023/7/4
Address:		Validity:	2 months
Tel:	13701743222	Delivery:	3 months
Fax:		Warranty:	1 年
Email:	zpzhang@cemps.ac.cn	Supply:	220v 50Hz

Tergeo-EM Tabletop Plasma Cleaner
Tergeo-EM型台式等离子清洁仪

Part No.	DESCRIPTION	Qty	Price US\$
TE100	Tergeo-EM tabletop plasma cleaner Tergeo-EM 型台式等离子清洁仪 1. Thick-wall quartz tube (5mm thickness) with inner diameter 110mm and outer diameter 120mm, depth 280mm 2. Direct/immersion & downstream/remote plasma sources in one system 3. Plasma emission sensor for quantitative plasma emission intensity measurement 4. 75Watt 13.56MHz high frequency RF supply. Adjustable from 1 to 75Watt at 1 watt interval. Auto tune for immersion plasma source. Fixed matching for downstream plasma source. 5. CW and pulsed plasma. Duty ratio can change from 1/255 to 255/255 (CW) 6. 7-inch resistive LCD industrial touchscreen controller 7. Fully automatic operation with 20 recipe support 8. Job sequence mode operation execute three cleaning steps 9. Two mass flow controller (MFC) regulated gas inputs (support upto three MFC upon request)	1	\$63,500

	<p>10. Premium pressure sensor from MKS Instruments(1E-4Torr to atm)</p> <p>11. Venting/purging port with electronic solenoid valve (Swagelock 1/4" compression fitting)</p> <p>12. One pumping port with electronic shutoff valve and standard NW/KF25 vacuum port</p> <p>13. Quartz internal sample holder with holes for standard SEM studs</p> <p>14. Tergeo-EM stainless steel front cap</p> <p>15. Two TEM rod adapters, can be configured as the combination of any one or two TEM manufacturers(FEI, JEOL or Hitachi Rod adapter).</p> <p>Please select two TEM rod adapters (JEOL F200, Hitachi7650和7700)</p>		
A202	<p>Edwards nXDS10i dry pump. Ultimate pressure 5~20mTorr, Speed:12.7m3h-1</p> <p>爱德华nXds10i无油涡旋泵</p>	1	\$12,150
TG103	<p>Third MFC regulated gas input</p> <p>第三路MFC气体输入</p>	1	\$2,700
TE102	<p>20 speciman grid holder for bulk processing</p> <p>20个TEM载网样品架</p> <p>注：腔室中最多可同时放置5个（一次可清洁多达100个3mmTEM栅网样品）</p>	2	\$6,480
TE101	<p>Increase rf power from 75W to 150W</p> <p>射频电源升级至150W(替换价)</p>	1	\$4,050
A120	<p>Dust particle filter for using room air as process gas and/or vent the chamber</p> <p>尘颗粒过滤器</p>	2	\$2,160
A121	<p>Adjustable external venting flow rate control valve (reduce the venting gas flow rate to prevent the light or powder samples from being blown away)</p> <p>可调放气速度控制阀</p>	1	\$1,080
A122	<p>Water vapor delivery kit for generating water vapor plasma, creating super hydrophilic surface with high density OH* functional groups on surface. Great for Cryo-EM and in-situ EM application</p>	1	\$2,700
TE105	<p>Regular quartz front cap, for easy loading regular Sem samples or TEM grids into the sample chamber.</p> <p>非TEM样品杆应用的石英前盖</p>	1	\$2,700

A101	25 feet Extreme-Temperature Teflon® PTFE Semi-Clear Tubing (1/8" ID, 1/4" OD) 特氟龙气管 (25英尺长, 1/8" 内径, 1/4" 外径)	1	\$490
------	---	---	-------

TOTAL CIP 中国主要机场 美元价: **\$98,010**

T0最终用户 CIP 中国主要机场 特优 美元价: **\$68,000**

Remark:

1. Warranty:

a. The warranty terms are 24 months after acceptance or 26 months after B/L date, whichever occurs first;

b. Warranty is parts and labour, not including consumables;

1. 保修期:

a. 保修期为验收合格后12个月或从提单之日起14个月, 以先到日期为准;

b. 质保含零件费和维修费但耗材除外;

2. The price excluded duties and VAT

2. 此价格不含关税及增值税

3. The customer need to prepare the possible requirements: Power supply, workbench, gas supply(O2, Ar etc), gas cylinder, regulator and so on.

3. 用户需自备可能需要的工作条件, 如: 多功能接线板、电源、工作台、气源、气瓶及减压阀等。

4. Payment Term: 100%T/T in advance or 100% irrevocable L/C at sight.

4. 付款方式: 100%电汇预付或100%不可撤销即期信用证。

We look forward to receiving your order

Nanjing Tansi Technology Co., Ltd

上海微纳国际贸易有限公司

Shanghai Winner International Trading CO., LTD

Quote No : GHITC-SH-MIQ-139e-20220429

Date : 07/04/2023

Your contact : 衡潘 Michael Heng

Tel: 021-31037266

手机: 189 3004 1525

邮箱: michael@ghitcsh.com



Subject : Fischione M1070 NanoClean 纳米等离子清洗仪

ATTO TO: 中科院分子植物科学卓越创新中心

Quotation

Dear Madam/Sir

We are pleased to send you hereafter our best commercial offer.

We wish you a good receipt of this offer and hope this will give you satisfaction.

We remain at your disposal for any further information you might need.

Shanghai Winner International Trading CO., LTD Team

No	Model	Description	Q'ty	Price
Fischione M1070 NanoClean 纳米等离子清洗仪			1Set	\$118,000.00
1	011-1070-02	Model 1070 NanoClean; 220-240 VAC 纳米等离子清洗仪 The Model 1070 NanoClean greatly enhances both image quality and the accuracy of data acquired from TEM and SEM specimens. It is multifunctional and can be used to process specimens, holders, grids, and bulk objects. The NanoClean features a large chamber and load lock for rapid throughput. It employs a low-energy, high-frequency, inductively coupled, downstream, reactive gas plasma to effectively remove organic (hydrocarbon) contamination from the specimen and specimen holder. The NanoClean effects the chemical reduction of contamination, which cleans the specimen without altering its elemental composition or structural characteristics. The NanoClean can also prepare hydrophilic, carbon- supported TEM grids for cryo electron microscopy.	X1	\$112,000.00

		The NanoClean readily accepts both side-entry specimen holders for all commercial TEMs and various configuration SEM stubs and holders. An ultra-clean, oil-free vacuum system (dry vacuum) ensures optimal specimen processing. Multiple inlets and mass flow control technology allow gas mixing. Set up is simple with a touch screen interface.		
2	011-0990	Specimen Holder Port; Model 1070; 透射电镜样品转接头	X2	\$4,000.00
3	011-1125	Hydrophilic Bulk Grid Holder 碳膜亲水清洗支架	X1	\$2,000.00
总价: USD\$118,000.00 (大写: 美元拾壹万捌仟元整)				
选配				
1	014-0171	Model 9020 Vacuum Pumping Station 样品杆存储站(可同时存储 5 根透射电镜样品杆, 且能够独立控制真空抽取)	X1	\$18,000.00

Remarks:

- Price Term:** CIP Shanghai Airport, and in USD.
价格条款: 美元价格为 CIP 上海机场
- Delivery time:** Within 4 months after receipt of Contract
装运时间: 收到合同后 4 月内
- Payment Term:** 100L/C, 90% against shipment, 10% against FAC
付款方式: 100% 信用证, 90%发货议付, 10%验收后议付
- Warranty:** Two Year
保修期: 两年
- Insurance:** To be covered by the Sellers for 110% of the Goods Value Against All Risks
保险: 由卖方按货物价值的 110%投保一切险
- Offer valid until :** 12/31/2023
报价有效期: 2023 年 12 月 32 日